
 

 

Protokoll från Storsjöns Segelsällskap SSS styrelsemöte 11/3 -13 
 
Närvarande: Carl-Göran, Hans Bertil, Torbjörn, Mats, Micke, Claes, Fredrik 
 
 
1. Mötet Öpnande: 
 Ordförade hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 
 
2. Föregående protokoll: 
 Vi gick igenom föregående protokoll och uppdaterade vad som diskuterats. 
 
3. Ekonomi:  
HB redogör för ekomomiska läget, vi beslutar att HB tar fram underlag för rutiner vid 
bokföring, register och fakturering för att hitta den smidigaste lösningen anpassat till 
föreninghen. 
    Per S vill gärna bli av med ansvar för medlemsregister o.s.v 
 
4. Post:  
Kallelse till årsmöte föreningsarkivet 25/4 -13 18,30 HB kollar om någon har möjlighet att 
delta.  
    
    CG informerar om läget i hamnkommiten inför bildandet av ny föreningsform. 
 
5. Kölbåt:  
Inget nytt för tillfället, planeringen inför sommarens arrangemang är på gång. 
 
6. Jolle:  
Tobbe rapporterar om kommande verksamhet. 
 
7. Anläggning:  
Återbetalning av dep. varnslån är i full gång, det kommer en ny båt till varvet inom kort. 
 
8. Hemsidan:  
Mats kollar upp hur vi ska redigera hemsidan inför framtiden, det är väldigt viktigt att den 
är uppdaterad och inte innehåller föråldrad information. 
    Protokoll från extra föreningsmöte kommer att läggas ut. 
 
 
9. Ny RIB båt:  
Den gamla Bustern är i dåligt skick och behöver ersättas med en ny följebåt, vi har fått ett 
stort bidrag till inköp. HB har tagit över tidigare grupps arbete med att hitta lämplig båt 
inom budgeten och har varit nere på båtmässan för att titta på olika alternativ. HB 
presenterar ett antal olika alternativa offerter i olika prislägen, vi beslutar att köpa en båt 
enligt offert från Fair Marin till kostnad av 131 800 inkl tillbehör (varav hälften är bidrags 
pengar och andra hälften från fonderade medel för följebåt) och moms.  HB kontaktar 
firman för att verkställa köpet. 
 
   Viktigt inför kommande sommar att se över ansvarsfrågan för klubbens båtar, så att    
underhållet fungerar och båtarna sköts på ett bra sätt, vi måste ta fram namn på ansvarig 
person innan den nya båten kommer i bruk.  
 
Bustern skall avyttras på något vis. 



 

 

 
10. El abonnemang:  
Micke har kollat upp möjlighet att säkra ner våra anläggningar under delar av året för att 
spara pengar. Vi beslutar att Micke går vidare med detta och att lämplig period under året 
för att hålla en lägre säkring är 1/11-1/5. 
 
 
 
11. Beslut:  
                  HB kollar upp rutiner för bokföring, fakturering och register 
          
         Inköp av ny RIB båt enligt punkt 9 
 
         Micke fortsätter arbetet med att få ner elkostnaden enligt punkt 10 
 
         Mats kollar upp hur vi ska hantera hemsidan i framtiden. 
 
 
12. Nästa  Möte:  
8/4 19,00 klubbhuset i hamnen 
 
13. Avslutning:  
Ordförande tackade för den här gången och avslutade mötet. 
 
 
 
 
Vid protokollet:                                               Justeras: 
 
 
 
 
Claes Hoglert           Mats Johansson 


